
Protokół nr 3/2025 

Posiedzenia Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Promocji Gminy 

z dnia 19 maja 2025r. 

 

W obradach uczestniczyli członkowie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Promocji Gminy 
oraz zaproszeni goście według załączonej do protokołu listy obecności. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie porządku obrad Komisji.  
3. Zaopiniowanie projektu uchwał na sesję w zakresie tematycznym Komisji. 
4. Sprawozdanie przedstawiciela inwestora w sprawie wniosku o zmianę miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego w związku z planowaną inwestycją  
w miejscowości Piaseczno (grunty po tzw. Iglopolu). 

5. Sprawy bieżące, różne. 
 

Ad. 1. Posiedzenie Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Promocji Gminy otworzył 

Przewodniczący Komisji Marcin Drewnowski. Na podstawie listy obecności stwierdził 

prawomocność obrad (lista obecności stanowi załącznik do protokołu). 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli: Krzysztof Sola – Zastępca Wójta Gminy, 

Sekretarz Gminy Andrzej Pawluczyk, przedstawiciel firmy Trend Energy Solution 6 Pan 

Michał Molga, Pan Janiec Marek – sołtys sołectwa Piaseczno wraz z mieszkańcami- 

zgodnie z listą obecności.  

Ad. 2. Przedstawiono porządek obrad Komisji Infrastruktury, Rozwoju i Promocji Gminy. 
Członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli porządek obrad Komisji. 

 
Ad. 3. Następnym punktem obrad komisji było zaopiniowanie projektu uchwały na sesję 

w zakresie tematycznym Komisji.  

Brak uchwał  

Ad. 4. Kolejnym punktem posiedzenia Komisji było sprawozdanie przedstawiciela 

inwestora w sprawie wniosku o zmianę miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w związku z planowaną inwestycją w miejscowości Piaseczno (grunty po 

tzw. Iglopolu) które polegało na przedstawieniu wizualizacji planowanej inwestycji.  

 

Ad. 5. W sprawach różnych poruszono następujące kwestie: 

- Radny Mateusz Kucharczyk zasugerował aby od strony istniejącej zabudowy powstała 

strefa buforowa i biologicznie czynna, 

- Radna Elżbieta Łoboda zapytała o kamień pamięci w miejscowości Romanów. Wyjaśnień 

udzielił Sekretarz Gminy Pan Andrzej Pawluczyk (kamień przeniesiony na działkę gminną 

w miejscowości Romanów- plac zabaw), 

- mieszkańcy obecni na Komisji wskazali aby przy projektowaniu inwestycji zachować 

odpowiednie odległości od istniejących zabudowań 

 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 

       Przewodniczący 

       Komisji Infrastruktury, Rozwoju  

       i Promocji Gminy 

                                                           /-/ Marcin Drewnowski   
      


